

《单词百科:volleyball是什么意思?volleyball怎么发音?volleyball的解释和用法》

英语单词volleyball是什么意思?volleyball怎么读?volleyball怎么发音?简答网为您整理了volleyball的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



volleyball怎么读

volleyball的读音:[v lib l]

volleyball的意思

1、n.排球(运动);

volleyball的相关词组

1、Beach Volleyball 沙滩排球;

2、volleyball game 排球赛;

3、beach volleyball 沙滩排球;

volleyball的近义词

1、volleyball game 排球赛;

volleyball的双语例句

1、They didn't play volleyball near the window. They were afraid of breaking it.

他们没在窗子附近打排球, 他们怕把窗子打破了.

2、The women's volleyball team put up a desperate fight to win the world championship at all costs.

女子排球队为赢得世界冠军而不惜一切代价,殊死拼搏.

3、We went for an outing that included a picnic and a volleyball game.

我们出去做了一次包括野餐和排球比赛的远足.

4、The style of the Chinese Women's Volleyball Team in a competition is indomitable, bold and vigorous.

中国女排比赛时,作风顽强, 大胆泼辣.

5、Beach volleyball does not allow substitutes.

沙滩排球不允许替补.

6、Neither volleyball nor basketball is a hundred years old.

排球和篮球都不到一百年的历史.

7、Valerie earned letters in three sports: volleyball, basketball, and field hockey.

瓦莱丽在排球、篮球和曲棍球三个项目上获得了佩戴校名首字母标志的荣誉.

8、This hall can be used for badminton, tennis, basketball, indoor football or volleyball.

这个大厅可用作羽毛球、网球、篮球、室内足球或排球等球类的场馆.

9、They are fond of playing volleyball.

他们喜欢打排球。

10、AI also like the team sports, like volleyball, football, hockey and so on.

我也喜欢团队性运动, 像排球, 足球, 曲棍球等等。

11、Volleyball: Introducing rules, dig pass, and overhand pass.

郑景文排球: 规则讲解、低手、高手对空传球基本。

12、And others like basketball, soccer and volleyball are also quite prevalent.

其他像篮球、足球和排球等其他体育运动也是非常普遍。

13、Volleyball is played on a rectangular court divided across its width by a high net.

排球是在一个长方形的场地上进行的, 场地中间有一个较高的网。

14、We played football and volleyball.

我们踢足球和排球。

15、There are more people watching the table tennis game than the volleyball one.

观看乒乓球比赛的人比看排球赛的人多。

16、I'm a volleyball fan.

我是一个排球迷。

17、The volleyball didn't make it's way over — it just brushed the net.

排球没发过去, 擦网了。

18、How often does she play volleyball?

她多久打一次排球?

以上是简答网为您整理的volleyball怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于volleyball

的用法、volleyball的释义、

volleyball的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/volleyball>

